
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2013-02-05, § 7 

 

 Tid Tisdagen den 5 februari 2013 kl 17.00- 18.25 
   

 Plats Stora Kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat Torsdagen den 14 februari 2012 

 
 

 

 

Madeleine Sjöstedt   Jakop Dalunde 

  

Närvarande  
 

Beslutande ledamöter: 

 Madeleine Sjöstedt (FP) ordförande  

Jakop Dalunde (MP) vice ordförande 

Peter Jönsson (M) 

Mikael Eskman (M) 

Olof Hermansson Wallentin (FP) 

Elisabeth Svensson (C) 

Bengt Sandberg (S) 

Sonja Pagrotsky (S) 

Nicklas Nilsson (S) 

Ewa Larsson (MP) 

Sebastian Wiklund (V) §§ 1-13 

 
Tjänstgörande ersättare: 

 Petter Krönmark (M)  för Anna Cederschiöld (M) 

Johan Möller (M) för Sonny Österman (M)  

Maria Öhman (V)  för Sebastian Wiklund (V) §§ 14 – 22 

 

Ersättare: 

Tom Hedrup (M) 

Katja Hessle (M) 

Dani Amso (M) 

Karin Callerud Blomstrand (M) 

André Nilsson (Fp) 

Martin Engman (S)  

Karin Falk (S) 

Emilia Bjuggren (S) §§ 1-10 

Daniel Almgren (MP) 

Torkel Tigerschiöld (MP) 

Maria Öhman (V) §§ 1-13 

 
Tjänstemän 

 Förvaltningschefen Juan Copovi-Mena, Karin Dyne Wernberg, Anita Granlund, Jonas 

Holmer, Gunnar Kempe, Christine Oljelund, Eva Olofsson, Jenny Rydåker, Anna 

Wahlström.  Borgarrådssekreteraren Jonas Uebel, biträdande borgarrådssekreterare 

Erica Närlinge.  Personalföreträdarna Lillemor Öhman och Reza Etemad.  



  

 

 
 § 7 

Motion om utredning av förutsättningar för att hela Västberga 
industriområde ska kunna bli ett område för boende och företagande. 
Svar på remiss 
Dnr 1.6-544/2012 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden beslutar att till kommunstyrelsens finansrotel överlämna och 

 åberopa kontorets svar på remissen ”Motion om utredning av förutsättningar för 

 att hela Västberga industriområde ska kunna bli ett område för boende och 

 företagande”.  

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 10 januari 2013. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Madeleine Sjöstedt m.fl. (FP), Peter Jönsson m.fl. (M) och  

 Elisabeth Svensson (C) föreslår (se beslutet). 

 

2) Vice ordföranden Jakop Dalunde m.fl. (MP) och Bengt Sandberg m.fl. (S) 

 föreslår att fastighetsnämnden beslutar enligt följande: 

 

 Fastighetsnämnden beslutar att som svar på remissen föreslå att 

- Motionen delvis tillstyrks 

- Utöver detta anföra 

 

 Vi arbetar för ett Stockholm som är långsiktigt hållbart. Det kräver att vi säkrar 

 och ökar antalet jobb, samtidigt som miljöpåverkan hålls nere. Västberga-Årsta 

 är en pusselbit som kan bidra till den visionen. 

 

 Västberga industriområde med Årsta partihallar är ett område med stor potential. 

 Det ligger nära Stockholm och har goda järnvägsförbindelser, vilket båda är bra 

 för miljön eftersom det minskar miljöskadliga transporter. Dessutom är området 

 stort vilket öppnar för bostadsbyggande och ger möjlighet för industrin att såväl 

 växa som omforma sig efter förändringar i omvärlden.  

 

 Vi vet alltså redan att förutsättningarna är ovanligt goda i Västberga-Årsta. Till 

 detta ska läggas att både företrädare för livsmedelsindustrin och berörda 

 arbetstagarorganisationer uttryckt önskemål om att Slakthusområdets 

 livsmedelsindustri flyttas till Västberga-Årsta. Detaljer kring utvecklingen av 

 område behöver utredas vidare. Att i nuläget stänga dörren till den möjlighet 

 som utvecklingsområdet ger vore mycket oklokt.  

 

 I Stockholms strategiska Vision 2030 har staden förbundit sig att arbeta för 

 unika möjligheter till arbete genom ett varierat utbud av arbeten och ett stort och 

 brett näringsliv som skapar arbetstillfällen. I samma vision slås fast att 

 transportsystemet ska utmärkas av en innovativ och koldioxidneutral transport- 



  

 och miljöteknik och en välutbyggd logistisk planering. Smarta trafiklösningar 

 ska byggas för att kunna uppnå målet om att vara fossilbränslefritt år 2050.  

 

 Denna vision förpliktigar. Stadens ledning måste ta den på allvar. Annars 

 kommer Stockholm att utvecklas i en riktning som blir sämre för de som bor och 

 vistas här. 

 

3) Sebastian Wiklund (V) föreslår att fastighetsnämnden beslutar enligt följande: 

 

Fastighetsnämnden instämmer med motionären. Det är viktigt att utveckla ett 

program för bostäder och företagande som motionären skriver. Detta är ett 

område som har många möjligheter och en utredning för hur man bäst tar vara 

på de möjligheter som finns. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) ställer de framlagda förslagen mot varandra och 

finner att nämnden beslutar enligt förslag från ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP), 

Peter Jönsson m.fl. (M) och Elisabeth Svensson (C).  

  
Reservation 

Vice ordföranden Jakop Dalunde m.fl. (MP) och Bengt Sandberg m.fl. (S) reserverar 

sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 

 

Sebastian Wiklund (V) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


